



## Smashfest 2024

Smashfest is the annual fundraiser for the uOttawa competitive badminton team. All funds go towards supporting the uOttawa team to train and compete at the OUA provincial championships and University/College national championships!

When: January 14, 2024, 8:00 a.m. (warmup)

Where: Montpetit Hall

Here are the details:

- Events: MD, WD, XD
- Schedule: MD & WD @ 8:30 a.m. - 1:30 p.m., XD @ 1:30 p.m. – 6 p.m.
- Entry fee: \$45 for 1 event, \$50 for both
- Prizes: \$100/pair for winners, \$50/pair for finalists, choice of door prizes for consolation winners, randomly-selected draw prizes for all participants
- Tournament format: Single-elimination with consolation
- Scoring: All rounds are best 2 out of 3 sets, 21 points
- Shuttles: Bring your own feather shuttles, plastic can be used if all players in a match agree

To register for the tournament, please fill out this form: <https://forms.office.com/r/CjarStpaiJ> then send your entry fee to Mathis Turgeon-Roy ([mturg077@uottawa.ca](mailto:mturg077@uottawa.ca)).

Deadline to register is January 12, 2023, at 11:59 p.m.

Be aware that no registration is confirmed until the payment is received.

For more information, please contact Mathis Turgeon-Roy, [mturg077@uottawa.ca](mailto:mturg077@uottawa.ca).

We hope to see you all there!



## Smashfest 2024

Smashfest est le tournoi de levé de fond de l'équipe compétitive de badminton de l'université d'Ottawa. Tous les fonds vont à supporter les Gee-Gees à s'entraîner et à compétitionner aux championnats provinciaux SUO et aux championnats nationaux universitaires/collégiaux.

Quand: 14 janvier 2024, 8h (réchauffement)

Où: Pavillon Montpetit

Voici les détails:

- Événements : DM, DF, DX
- Horaire : DM & DF @ 8h30 - 13h30, DX @ 13h30 -18h
- Frais d'inscription : 45 \$ pour un événement, 50 \$ pour deux
- Prix : 100 \$/paire pour les gagnants, 50 \$/paire pour les finalistes, choix de prix de présence pour les gagnants de consolation, plusieurs prix de consolation tirés au hasard parmi tous les participants
- Format du tournoi : Élimination simple avec rondes de consolation
- Pointage: tous les matchs sont des 2 de 3, manches de 21 points
- Volants : Fournissez vos propres volants de plume, vous pouvez utiliser des volants de plastique si tous les joueurs sont d'accord

Pour vous inscrire, remplissez le formulaire suivant : <https://forms.office.com/r/CjarStpai> et envoyez vos frais d'inscription à Mathis Turgeon-Roy ([mturg077@uottawa.ca](mailto:mturg077@uottawa.ca))

Date limite pour s'inscrire : 12 janvier 2023 à 23h59

Sachez que votre inscription n'est pas confirmée tant que votre paiement n'est pas reçu.

Pour plus d'information, contactez Mathis Turgeon-Roy, [mturg077@uottawa.ca](mailto:mturg077@uottawa.ca).

On espère vous y voir en grand nombre!